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   " אמור פרשת " 
 

 מאיר: - איך יודעים שמשהו חשוב לך? / סיון רהב 
איך יודעים שמשהו חשוב לנו באמת? אנחנו מפנים לו מקום בלו"ז שלנו, מקצים לו זמן, מכניסים  

 אותו לסדר היום הקבוע שלנו.
העיקרון הפשוט אבל העמוק הזה מופיע בפרשת השבוע, פרשת אמור, שמפרטת את הימים המיוחדים,  
החגים והמועדים של עם ישראל: שבת, פסח, שבועות, סוכות, ספירת העומר, ראש השנה ויום כיפור. 

 היא ממש "מכניסה לנו ליומן" את הימים המקודשים האלה.  
מאז בריאת העולם השבת היא יום מנוחה וקדושה. האם אנחנו זוכרים לשמור זאת ולהכניס ליומן  

עצירה שבועית של התמלאות וחיבור? ביום כיפור זכינו לראשונה לסליחה וכפרה. האם נזכור להתחבר  
 לתדר הקדוש הזה בכל שנה מחדש?  

התשובה היא כן. מדהים לקרוא את הפרשה ולראות שאלפי שנים אחר כך, עם ישראל ממשיך לשמור  
 בדיוק את המועדים הקדושים האלה, ביומן המשותף שלנו, ולקבל כוחות. 

מדברים היום הרבה על "ניהול זמן", אבל הפרשה בעצם מציעה לנו "ניהול ערכים": הערכים היקרים לך  
 את מה שבאמת עושה סדר. - שנזכה להכניס לסדר היום שלנו   באמת, הם חלק נצחי מהיומן שלך. 

 

 
 נר זיכרון 

 

 י"ט אייר תשע"ד  -ז"ל   רחל סמסון 
 

 כ"ג אייר תשכ"ו  -ז"ל רות אדלר  
 

 כ"ד אייר תשע"ג  -ז"ל  יוסף ברלוביץ  
 

 כ"ד אייר תשע"ז  -ז"ל דבורה צונץ 
 

 כ"ה אייר תשע"ב  -ז"ל אורי לנדאו 
 
 
 

 
 

 
 

 שהשמחה במעונם 
 מזל טוב 

 

 .ולכל המשפחה להולדת הבת  לנירית וליאור הילמן 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 

 שבת    מניז
 

  19:00 שבת    הדלקת נרות   
 

 19:20 שבת    מנחה וקבלת               

 

 20:11          השבת צאת              
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 מידע תרבות 
 

אנחנו נכנסים לתקופה שבין יום העצמאות לשבועות וחג המשק. תקופת הקציר המיוחדת  
וחיפוש אחר מקום מפלט קריר, אם במזגן ואם במעיין.   ת הטמפרטורו הבאה יחד עם עליית  

החודש הקרוב יהיה עמוס באירועים שונים ומגוונים, מאירוע ל"ג בעומר בחורשה, דרך  
 הרצאה לכבוד יום ירושלים וכלה בחג המשק.  

 

 אנשי ההגברה    

אנחנו רוצים להביע את הערכתנו לאריאל פרלשטיין וישי וייס על העבודה המאומצת  
כרון. במשך שעות ארוכות,  י הז   ם והמקצועית שעשיתם סביב חגיגות יום העצמאות וטקסי יו 

 שם.   מההתארגנות המוקדמת ועד לפירוק האחרון בשעות הלילה המאוחרות, הייתם 
עמדתם בלחצים, בתנאי מזג האוויר המאתגרים ובמאמץ הפיזי הכרוך בעבודה, והכל 

הבטחתם שכל מילה, כל צליל וכל רגש יגיעו   -בחיוך ובמסירות. הייתם הקול של החגיגה 
לכל האוהבים והחוגגים. המקצועיות שהפגנתם, הידע הטכני המרשים ויכולת ההתמודדות 

 המהירה עם כל תקלה או אתגר, הם מעוררי השראה. 
 העבודה הקשה, המסורה והחשובה שעשיתם!  יישר כוח לכם על 

 

 אירועים הבאים ה  

(, הרצאה של אביתר ליכטמן )מורה דרך(  19.5ביום שני, כא' אייר ) -יום ירושלים  ●
 על ירושלים וצפונותיה. 

 

(, הרצאה של שאול וייס על התמודדות  29.5ביום חמישי, ב' סיון ) -נרשם בגוף  ●
 שלו עם פוסט טראומה. 

 

 של שלוחות.    77- ( נתכנס לחגיגות יום הולדתה ה 5.6ביום חמישי, ט' סיוון )   - חג המשק   ●
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 וכרגיל נשמח לשמוע מכם על כל רעיון, יוזמה או אף ביקורת בונה. 
 התרבות היא שלנו ובשבילנו ורק מתוך עבודה משותפת נעשה ונצליח!

 

 . בטי, הדר ושמיר
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רפאה הממ  
                                                                                          

   18-23.5 - שעות פתיחת המרפאה בשבוע של
 

 חגית ו.   -שבת שלום 
 

 . ( תתקיים תרומת דם בשלוחות9.6שני, י"ג סיון )ביום  -שימרו את התאריך   -תרומת דם 
  

               
 
 
 

 
 מכינת העמק /שלוחות 

 

לאחר החזרה מחופשת הפסח חזרו החניכים לפעילות אינטנסיבית לקראת הישורת  
   - האחרונה של השנה

 

קיימו החניכים סמינרים בנושא שבמסגרתם שמעו הרצאות  כרון י במהלך ימי השואה והז
 -  מרתקות, תודה לחברי הקיבוץ ששוחחו עם החניכים וסיפרו להם כל אחד את סיפורו 

 על חוויותיו מעברו הצבאי.  - על להיות דור שני, שאול וייס - חיים פרלשטיין ויוסי קנר
 השיחות היו משמעותיות ומרתקות, בייחוד כאשר נעשו על ידי חברי הקיבוץ. 

 

קיימו החניכים סיור בעקבות לוחמים בתצפית ע"ש ענר שפירא הי"ד מעל חמדיה.   ,בנוסף
מוזמנים להגיע ולבקר   - ענר הוא בוגר המכינה וחבריו למחזור הקימו את התצפית לזכרו 

 בתצפית וללמוד קצת יותר על ענר )רושמים תצפית ענר שפירא באפליקציית עמוד ענן(. 
 

בשבוע שעבר היו החניכים בצפון והתנדבו בסיוע ליישובי קו הגבול שחוזרים לאט לאט 
לשגרה, החניכים עבדו בקרית שמונה, שניר, ראש הנקרה ועמיר, והתושבים היו נרגשים 

 ה צעירים מגיעים לסייע ולעזור. 'מאוד לראות חבר
 

בשבועות הקרובים יקיימו החניכים סמינרים נוספים, חלקם הגדול מחוץ למכינה, ואנו 
 מקווים שיהיה זה סיום ראוי והולם לשנה האחרונה.

 

בשעות אחה"צ, יתקיים טקס הסיום של המכינה,    (,19.6) כ"ג סיוון  ביום חמישי, 
 . מוזמנים לנעוץ את התאריך ולהגיע

 . שבת שלום ובשורות טובות 
                                                                                           

 

 

 

 
 קבלת רופא  קבלת אחות  בדיקות דם 

 קבלת קהל 
 מזכירה 

 טיפת חלב 

 7:30-8:10 א'
10:00-12:30 
14:30-15:30 

 8:00-9:00  

  8:00-9:00 11:00-14:30 11:00-15:00 7:00-8:10 ב'

    13:30-15:30  ג'

 ד'
7:30-8:10 

10:00-12:30 
13:30-17:00 

13:30-16:00   

3001-8:30: 7:00-8:10 ה'   8:00-9:00 
7:30-11:30 

 (בתאום עם אורה)

  8:00-9:00 8:30-10:30 8:30-12:30  ו'
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 + חיבור רב דורי 60מועדת  
 

 אחרון היה לנו ערב מקסים במיוחד.ביום שני ה
הערב החל בארוחת ערב של המבורגרים, צ׳פס, ועוד הרבה פינוקים, הודות לחיים אוזן 

והצוות היקר שלו. זה המקום להודות לחיים על ההירתמות והנתינה ברוחב לב, בכל 
   .מתחת לראדר בקהילהאירוע קהילתי וגם בהתנדבויות רבות 

המשכנו לחמש  ששבענו ובעיקר נפגשנו פנים מול פנים ודיברנו ממש כמו פעם, לאחר 
הרצאות קצרות ומרתקות. בערב זה שמענו גם מספר דוברים משלפים, ומשלוחות. 

שמענו על אכילה רגשית, על תרומת כליה לילד צעיר בסיפור מרגש, על המסע בקניה  
המוביל אל ארץ ישראל והיהדות, על טיפול במשפחות שכולות מאחות שכולה, ועל זקנה  

במשך רגעים רבים, נראה היה שהאנשים המדברים כעת מולנו לא   והתמודדות עימה. 
האם התמונות    תה בקניה? י ממש מוכרים לנו. האם יכול להיות באמת שטרייסי רפאלי הי 

מאיפה תעצומות  איך יש למירב וורקנך עוצמות להתמודד כך?   שהיא מראה לנו אמיתיות?
כי הוא ראה הודעה    רק   , מה קרה לעודד בן ארי שהוא החליט פתאום לוותר על כליה הנפש?  

 ? ועוד ועוד.  על ילד שצריך אחת כזו   בווטסאפ באיזו שמירה במילואים 
, ואתם הצבעתם כרגיל  TEDקיימנו את ערב   -אז ביום שני האחרון, בפעם הרביעית 

  םת, אך עמד הבית דורות היה מלא עד אפס מקום, ולכן חלקכם נאלצתם לעמוד .ברגליים
. זה המקום להודות למרצים ולמרצות היקרים שהסכימו להירתם ולשתף  בכך בגבורה

 אותנו בדברים הייחודיים. 
  נשות המגויסים ואחינו בחזית לא נותרו מאחור, והערב שודר בלייב בערוץ היוטיוב שלנו 

לטובת אלו שהודיעו לי מראש שלא יוכלו להגיע אך הם מאוד מאוד רוצים לשמוע את  
 . ניתן למצוא שם את ההקלטה של כל ההרצאות לכל המעוניין. בהחלט מרתק. ההרצאות

 

 . , ולקולו של המוריאז לאן עכשיו? לא נותר לנו אלא לחזור אל ריחות וטעמים של בית אבא 
תימני )דעסה(. נבדוק האם  . באירוע ייחודי זה נלמד לרקוד צעד  התימניאדה מתקרבת

מאוד טעים(, והאם קובנה, ג׳חנון, סמנה, מלוואח זה   -באמת חילבה זה טעים )מניסיון 
, הם משהו שתדעו להתמודד איתו משמין או שמדובר באגדות. האם פאתות וחוויאג׳  

 . והאם המורי באמת הרביץ בנו תורה או שלא
שלחו לי   -אז בקרוב נפרסם את התאריך המדויק, אם אתם רוצים להצטרך לצוות המארגן 

 הודעה. 
 . אורן  שבת שלום,      

 
 

 מועדת ביקורת     
                                                                                                     

שנעשה בסוף    (2019שנת חירום, )ביקורת מח מעקב יישום המלצות היערכות לשעת "דו 
 הוצג במזכירות בתחילת מרץ.   הוגש לנו בתחילת פברואר השנה,  השנה שעברה,

 אחוז מהמלצות הביקורת. ויוצג באסיפה הקרובה. 89ח מראה יישום של "הדו 
 

 ח. "יישר כוח לממונים, שגילו המון רצון ואחריות, וכמובן לקטי על הכנה והגשת הדו 
 

   - בתכנית לשנה זאת שני נושאים
 המשאב האנושי המועסק בקיבוץ.

 

)במסגרת זו ייבדק נושא העצים הקורסים ועצים בכלל  מערך הבטיחות בעבודה ובחצר.
 בנוהל מיוחד(.

 

הקיבוץ והוועדה רואים חשיבות רבה בקיום ועדה פעילה. הוועדה מצפה לשיתוף פעולה  
 מירב התועלת מהביקורת. לאחדות במטרה ולרוח טובה כדי להפיק את 

 

 דליה, סמדר, משה.   -בהצלחה לנו   
 

                                                                                     

 שלום  -שבת   
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 מנהיגות של תקווה ושל חסד |  התנועה ואנחנו
 

בשבוע שעבר התקיים כנס החקלאות בו התקיימו דיוני עומק מרתקים    -   חקלאות
על איומי והזדמנויות העתיד וההערכות הנכונה אליהם. רגעים מרגשים במיוחד בכנס  
היו שיחותיהם של אבידע בכר מבארי, וגדי מוזס מניר עוז, מתוך עומק הכאב והאבדן  

 עולה קולם במנהיגות של תקווה.  
ההולכים בשדות רואים את קוביות החציר הנפרשות עד קצה האופק, אלה ימי קציר,  
אך מי שמעבד את האדמה יודע שמאחורי התמונה הפסטורלית יש מציאות מאיימת,  

 והפעם היא אינה ביטחונית, אלא כלכלית.  
מכה   להיות  עלולות  מכסים,  הסרת  על  ממש,  אלה  בימים  המתקבלות  ההחלטות 
ובלתי הפיכה לחקלאות. ביחד עם כל הגורמים בחקלאות הישראלית, אנו   כואבת 
נלחמים על עתידה של החקלאות בישראל כערך, כמקור לביטחון תזונתי ועצמאות,  

 וכמרכיב מרכזי בהתיישבות.  
 

החיבור    -  אמנה הוא  ותנועה  ציבור  כאנשים,  בהם  עוסקים  שאנו  הנושאים  אחד 
עבודה". כזכור, לפני חג הפסח פנו אלינו מובילי  ווהגשר, ה"וו" המחברת בין "תורה  

אמנת הנגב וההר, אותה מובילים חברים מקיבוצי גוש עציון וקיבוצי הנגב המערבי  
 (.  אמנת הנגב וההרבבקשה שנצטרף כתנועה לאמנה שחיברו ) 

בלב   הנמצאות  כואבות,  יסוד  נוגעת בשאלות  היא  את האמנה,  כאן בעבר  שיתפנו 
ומתרחבים,   הולכים  במעגלים  דיונים,  סדרת  קיימנו  וכחברה.  כמדינה  שלנו  הזהות 
ובסיומם התקבלה ההחלטה הבאה, שנשלחה לחברי המזכירות המורחבת, וחשוב  

 לנו לפרסמה גם כאן: 
הייתה שקולה עם רוב קטן מאד בעד הצטרפות,    )של נציגי הקיבוצים(  ההצבעה

רבים. את    ונמנעים  נושאת  שהאמנה  ההר  קיבוצי  במיוחד  מהקיבוצים,  בחלק 
לגרום   העלולים  סוערים,  פנימיים  דיונים  התקיימו  וההר",  הנגב  "אמנת  שמם: 

 לפילוג פנימי. 
הזאת התנועה לא תצטרף כתנועה לאמנת הנגב וההר, אך תציע לחברים  לעת  

   להצטרף אליה כפרטים ככל שהם מזדהים עימה.
הפעילה   כי  המזכירות  והחליטה  בנושא  דיון  בציבוריות  קיימה  לפעול  תמשיך 

 . הישראלית למען חיבורים והסכמות
 

חבר    -השבוע ציינו בקיבוץ שדה אליהו שנה ללכתו של דני תמרי ז"ל    -  שנה ללכתו
הקיבוץ שהיה מנהיג, ואיש נדיר. דני, ששימש בעבר כמזכ"ל תנועת הקיבוץ הדתי,  
זכו   עמו  שעבדו  מי  ונתינה.  אדם  אנושיות, אהבת  של  עמוקה  מורשת  אחריו  הותיר 

 להכיר אדם שלמרות סיפור חייו הטראגי פעל באופן מעורר השראה.  
דני ז"ל שימש כראש המועצה האזורית עמק המעיינות, כיהן כמזכ"ל התנועה וכמובן  
נשא בתפקידים בתוך קיבוצו ובקיבוצים שכנים, בכל תפקידיו נחל דני הצלחה ובדרכו  

 הייחודית הצליח לחבר אליו אנשים רבים שאהבו והוקירו אותו.  
החסד,   מוטיב  ועלה  חזר  התנועה,  ממטה  נציגים  השתתפו  בה  האזכרה,  במהלך 

 התכונה שכה אפיינה את דני, ושנגעה בלב כל מי שזכה להכירו.  
 מי יתן שרוחו המרשימה תהיה נר לרגלינו כתנועה וכפרטים.  

 . יהי זכרו ברוך
 . שרה עברון וחברי המזכירות הפעילה
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